
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdni27.02,2023 la sediul Consiliului Looal Berevoeqti, cu prilejul

linerii qedinlei ordinare de lucru.
$edinla incepe la ora 1600 , participd 12 consilieri din 13 in funclie .Lipseste

d I consilier Pislaru Dragog Nicoale . La qedinld participd , d na secretar general

LecaAndra gi 1 invitat .$edin!a este legal constituitd, aceasta a fost legal convocatd

de primarul comunei Berevoeqti prin adresa nr,I25212I.02.2023.
Preqedintele de qedinlI este d-1. consilier Bumbeneci Romic[ care ia loc la

prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
l.Aprobarea procesului verbal de Ia qedin(a anterioari.
2.Proiect de hotarare privind darea in folosinfi gratuiti pe o perioadi de 2 ani
a unei inclperi din incinta Ciminului Cultural Minegti in suprafa(i de 9mp

cltre CMV Ghizdavi! Viru{a.
3.Proiect de hotlrire privind incheierea unui act de donafie.
4.Proiect de hotlr6re privind instituirea taxei speciale de salubrizare pentru
persoanele juridice in comuna Berevoeqti, jude(ul Argeg.
S.Discufii privind retragerea comunei Berevoepti din Asocia{a de Dezvoltare
Intercomunitari Argeg.
6.Diverse.

Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 6 puncte qi este aprobat in
unanimitate.

Se trece la pct.1 la care d-na secretar general prezirfid procesul verbal al

qedinlei care s-a desfbqurat in data de 02.02.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu

unanimitate de voturi .

2. Proiect de hotarare privind darea in folosin(i gratuitl pe o perioadi de 2 ani

a unei inclperi din incinta Ciminului Cultural Mlnegti in suprafa{5 de 9mp
cltre CMV GhizdavS{ Viru{a.
Sunt prezentate: proiectul de hotErdre , referatul de aprobare , raportul de

specialitate qi anexele proiectului.Prezintd d-na secretar Leca Andra.
D-na Leca:D na dr igi desfEqoard activitatea la Remizd.Contractul de inchiriere a

expirat qi la Remlzd nu mai putem inchiria pt cd acolo va fi Centrul Comunitar

Iniegrat.Vrem sd i d6m un spaliu la Cdminul Cultural Mdnegti dacd sunteli de acord.

D-l Schioapa:Toate primdriile le au acordat mediciilor veterinari cdte un spaliu

gratuit
D-l Viceprimar:G[sim solulii s61 amenajdm, cdt de cdt



D-l Busuioc:Sursd de incdlzire exist6?

D-l Viceprimar:Electric, dar d na dr nu va sta acolo, ii trebuie un spaliu ca localie.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr0re qi cu

unanimitate de voturi pentru (12) este adoptatl H.C.L. Berevoegti nr.14 din
27.02.2023
3.Proiect de hotlrire privind incheierea unui act de dona{ie.
Sunt prezentate: proiectul de hotlrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
q i anexele pro i ectulu i.P r ezirfid d-na secre tar Leca Andra.
D na secretar dd citire amendamentului adus de cdtre d I consilier Busuioc Gheorghe
D-na Leca:Avem cadastru, terenul este identificat , am trecut in proiect num6ru1

c6(ii funciare
D-l Busuioc:Nu qtiam ce inseamn[ CF
D-na Leca:Carte funciard.Acest teren il vom dona cetdleanului de onoare al comunei
Berevoegti, respectiv d na Denisa Dragomir, conform hotdrdrii consiliului local.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (12) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.15 din
27,02.2023
4.Proiect de hotirire privind instituirea taxei speciale de salubrizare pentru
persoanele juridice in comuna Berevoegti, jude{ul Argeg.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare gi raportul de

specialitate .PrezintS d-na secretar Leca Andra.
D na secretar d5 citire amendamentelor aduse de cdtre d I consilier Busuioc

Gheorghe.
D-l Busuioc:Eu am contract cu firma specializatd pe plastice, cartoane qi electrice
D-na Leca:Aveti incheiat contract cu Financiar Urban sau cu o altd firmd pt cartoane,
plastice?
D-l Busuioc:Cu o altd firm6.Mi a fost trimis din partea primiriei control de la garda

de mediu in 2018 , au venit qi mi au solicitat toate actele, sunt formulare o grdmadS,

vi le ardt oricdnd qi totodatd mi au solicitat spaliul unde tinem aceste cartoane qi

plastice.Am solicitat canoi ca firmb sd ddm acegti bani de 1001ei sE i dim laprim[rie
dec6t la aceast[ firm6 care nu igi face datoria
D-l Viceprimar:Cdt p16tea1i la firm6?
D-l Busuioc:1l8 lei gi nu vin s6 l ridice, am ridicat de foarte multe ori aceast6

problemd, eu am o grdmadd de adrese c[tre ei, am solicitat gi la primdrie, ne migcdm

foarte greu din punctul meu de vedere.
D-l Viceprimar:in bazaHCL am adus la cunogtintd c1tincepdnd cu 1 ianuarie ,pt c6

aveau mai mul1i contracte gi expirau la inceput de an, cum e SllDvB,dispesarul , gi

le am adus la cunoqtinlE c[ vrem sd incasdm noi ,primdria, fapt pt care ei pe baza

adresei noastre nu au mai incheiat contract cu Financiar Urban.
D-l Busuioc:Eu am contract in continuare cu ei pe 8 ani, expird peste 2 ani, ce fac?



D-l Viceprimar:SILDVB a sunat la Financiar Urban pt contract gi au spus nu,

incep0nd cu data de 1 ianuarie se rezilieazdorice contract pebaza adresei primite de

la primdrie
D-l Busuioc:De ce nu ati fbcut o de acum 2 ani
D-l Viceprimar:Pt cd a fost destul de greu, au fost nigte obstacole

D-l Busuioc:S a dat o hot6r6re acum 2 ani in luna IV-a , hot[rdrea nr.4012021 ,in
care s a venit cu taxa asta , s a incasat vreun ban de primdrie de atunci din202l de

Ia vreo firm6?
D-l Viceprimar:Nu
D-l Busuioc: $i atunci ,eu nici acum nu am incredere in aceastd hotdrdre c6 se pune

in aplicare.Odatd ce aceastd hot[rdre s a dat acum 2 ani qi nu qi a fbcut efectul nici
m6car 1 zi asupra unei firme, eu nu cred.
D-l Viceprimar:Acum cu sigurantdvafi pus[ tn aplicare
D-l Busuioc:Anul trecut s a mai dat o hot[rdre in care zice reducem de la 100 la 50

lei
D-l Pduna:A fost o discutie nu a fost o hotirdre
D-l Busuioc:Eu cred c6 s a mers pe bdjbdialE, din punctul meu de vedere.Dac[ se

merge gi se cdntSreqte trebuie s[ se educe omul, dac[ nu se merge o perioadd destul

de mare qi mergi gi cdntSregti gi i spui omului nu mai bSga cenuga, nu I intereseazd

spune pl6tesc gunoiul, da.u 20 de lei de familie, trebuie mers qi aqa se educ6, din
momentul in care se merge din poartd n poartd ,este foarte greu, dar incet , incet.
D-na Leca:Nu am trecut in acest proiect qi taxa pt salubrizarc Ia dispensar qi trebuie
trecutd
D-l Busuioc:Dispensarul e altd categorie
D-l Viceprimar:Nu gtiu cum sd facem ei au contracte gi pt degeuri periculoase.In loc
de 100 lei s5le lu6m 60 lei, nu qtiu cum sE facem
D-l Nimard:Nu este o sumd mare 100 lei, nu putem sd le ludm diferenliat
D-l Schioapa:Camera aceea furatd a{i depistat cine a fost?
D-l Viceprimar:Nu se vede.Vom incheia contract cu o firmd pt mentenan![
D-l Dragomir(invitat):Cenuqa eu unde o duc?

D-l PEuna:In grddind
D-l Dragomir(invitat):Eu nu am grddind
D-l Pduna:Nu ai cum sd nu ai grddin[
D-l Dragomir(invitat):Nu am, am 200-300m
D-l Pduna:Acolo
D-l Viceprimar:Dacd nu ai unde strdnge o in saci qi vin eu qi o iau, md suni qi vin eu

s6 o iau decdt s5 o pui in gunoi
D-l Stana:Daci punem din 200 in 200 m coquri de gunoi micule. Si incecdm sd

punem coquri in comun[



D-l Nimard:LaProfi d I Bddescu a pus 3 coquri mari, tot gunoiul este pe jos, pe l0ng6

coguri
D - I Viceprimar : Analizdm
D-l Busuioc:Vecinul meu , niciodatd intr atlgia ani nu are tomberon, era qi d 1 vice
intr o zi , am fost cu acea comisie, am g6sit gunoi menajer de la firma de aici, mai

mult de atdt, de cine sunt incuraja{i, cine i a dat acordul de func}ionare acestei firme

frrd a avea contract de gunoi.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (12) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.15 din
27,02.2023
S.Discufii privind retragerea comunei Berevoeqti din Asociafa de Dezvoltare
Intercomunitari Argeg.
D-na Leca:D I primar doregte retragerea comunei Berevoeqti din aceastd asocialie,

deoarece nu avem niciun beneficiu
D-lP[una:Da, am mai discutat
D-l Viceprimar:Majoritatea comunelor din nordul judetului s au retras din aceast[

asocialie
6.Diverse.
D-l Sibianu:Pe strada principalS se circul6 cuvitezd extraordinar de mare, ce putem

face?
D-l Nimard:Politia trebuie s6 facd
D-l Viceprimar:Polilia trebuie si verifice, s6 punem transversdri cum am pus la
gcoald nu sepoate decdt in dreptul trecerilor de pietoni, cu avize, acorduri

D-l Sibianu:in qedinla trecuti am vorbit de ulila de la Ariciu qi de la Cazan, ati zis

cdvdduceli sd vedeli despre ce e vorba, am fost acolo, e pericol.
D-l Viceprimar:Da, trebuie pus balastru acolo mult
D-l Busuioc:in zofla asta Valea Lacului a inceput o exploatare forestierd de luna

trecut6, prim6ria primegte ceva?
D-l Primar:Am primit o magin6 de lemne, a fost tdiatd qi bdgatd in prim6rie qi am

inleles c5 in momentul c6nd termind exploatarea ne mai aduce inc6 o maqinl qi s[
fac[ curat, i am pus acest lucru in vedere.
D-l Busuioc:Foarte bine, e un lucru bun.Cdte firme sunt in localitatea noastr6?

Dl Viceprimar:Sunt destul de multe, dar sunt multe care au doar sediul in Berevoeqti,

nu igi desf6qoard activitatea aici
D-l Busuioc:Pt qedinta urm[toare sd ne spuneli gi nou6 cdte firme sunt cu

activitate.Am solicitat sd verificali d le vice cine a trecut inziua cdnd s au rupt acele

cabluri
D-l Viceprimar:M am uitat qi nu amvdzvt, cablurile acelea nu erau in funcliune, nu

era nimic pe ele.



D-l Busuioc:Ast6zi la ora 7.07 atrecut alt[ magind de tonaj mare prin fala primdriei,
nu gtiu ce maqin6, vi rog s[ verificati.in fiecare dimineald aproape trec.De ce nu a]i
scos postul de gofer la concurs mai devreme, in decembrie?
D-l Viceprimar:Nu aveam cum, d l Eva qi a incetat activitatea la 01.01 .2023
D-l Busuioc:Cdfi candidali s au inscris?
D-na Leca:Unul singur
D-l Schioapa:Noi consilierii PNL v am cerut situalia pl[tilor pe izlazwi, ne ali pus o
la dispozi{ie, am vdzutcd mai sunt persoane care nu au achitat.Ce prevede contractul
pt cei care pdnl la 31 decembrie nu gi au achitat datoria cStre prim[rie
D-l Viceprimar:Ne uitdm in contract qi vE spunem
D-l Schioapa:Vine acum aprilie qi incepe un nou sezon daci nu pl[tesc nici pdnd

atunci?!
D-l Viceprimar:Eu gtiu cd s au fbcut adrese, ingtiinldri de platd pt fermieri

Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preqedintele de qedinlI declar[
inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 1700.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Secretur general,

n


